
Zápisnica  
z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  Novosade , 

 ktoré sa uskutočnilo  
dňa 24. septembra 2021 o 18.00 hod. v sále kultúrneho domu 

 

Prítomní:         Mgr. Jozef Jastrab, starosta obce 

 

Poslanci : 

 

JUDr. Matúš Baranec 

Juraj Cenky 

Ľubomír Dely, 

Jaroslav Jacko 

Andrej Lajoš 

Bibiána Levická 

Ladislav Marošník 

Mgr. Lenka Višňovská 

 

Ďalší prítomní:  Ing. Feďák , kontrolór obce  ,  Mária Lechmanová, referentka  

Neprítomný : Ján Fonos 

                           

1. Otvorenie 

V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení a v znení 

neskorších predpisov starosta obce Mgr. Jozef Jastrab otvoril a viedol  15. 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Novosade. 

Starosta obce konštatoval, že na  zasadnutí OZ je prítomných 8 poslancov,   obecné 

zastupiteľstvo je  spôsobilé rokovať a uznášať sa. (príloha č.1 Prezenčná listina ) 

Určenie zapisovateľa a voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Starosta obce ako predsedajúci určil za zapisovateľku p. Máriu Lechmanovu. 

Ďalej navrhol následné zloženie návrhovej komisie Mgr. Lenka Višňovská, Ladislav 

Marošník a Ľubomír Dely za overovateľov zápisnice Jaroslav Jacko a Andrej 

Lajoš. Spýtal sa, či má niekto iné návrhy. Iné návrhy neboli, starosta dal hlasovať 

o návrhu. 

Hlasovanie  

(hlasovanie č. 1) 



za: 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Program Obecného zastupiteľstva bo schválený. 

Starosta ako predsedajúci dal hlasovať o navrhnutom programe   (príloha č.2 

Pozvánka ) 

Hlasovanie o  programe rokovania 

(hlasovanie č. 2) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská   

 

Bola vyložená zápisnica z 13 a 14 neplánovaného  obecného zastupiteľstva,  

ktoré boli overovateľmi zápisnice podpísané. 

2. Kontrola uznesení  

Zástupca starostu obce predniesol  prijaté uznesenia z 13 a 14.  zasadnutia OZ . 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 zápisnice. 

Návrhová  komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 193/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

kontrolu uznesení z 13 a 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

(hlasovanie č.3) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská  



Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

3.  Správa o hospodárení obce za 1. polrok 2021 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 zápisnice. 

Referentka predložila Správa o hospodárení obce za 1. polrok 2021 

Mgr. Lenka Višňovská požadovala vysvetlenie na rôzne oddiely, na ktoré jej bolo 

vysvetlene načo sa použili finančné prostriedky.  

 

Návrhová  komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 194/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

Správa o hospodárení obce za 1. polrok 2021 

Hlasovanie  

(hlasovanie č.4) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská,   

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

4. Schválenie finančných prostriedkov z Rezervného fondu na Miestnu 

občiansku poriadkovú službu 

 

Návrhová  komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 195/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

použitie  finančných prostriedkov z rezervného fondu pre  
Miestnu občiansku poriadkovú službu na mzdy a iné výdavky vo výške 
26.000,00€ 

 

 



 

Hlasovanie  

(hlasovanie č.5) 

za: 6 poslanci 

 

Za 

 

6 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická,  

Zdržali sa 2  Ladislav Marošník, Mgr. Lenka Višňovská   

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

5. Úprava rozpočtu Obce Novosad na rok 2021 – rozpočtové opatrenie č. 3 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 , zápisnice 

Rozpočtové opatrenie č. 3  na rok 2021 bolo prednesené na Obecnom zastupiteľstve  

V rozpočte bolo treba upraviť položky, ktoré neboli rozpočtované v príjmovej a v časti 

výdajovej. Úprava príjmov a výdavkov je v priloženej špecifikácii jednotlivých 

položiek, ktorá je súčasťou tejto zápisnice. 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 196/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie 

rozpočtové opatrenie č. 3/2021 

Hlasovanie  

(hlasovanie č.6) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník,Mgr. Lenka Višňovská   

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

 

 

 



6. Úprava rozpočtu Obce Novosad na rok 2021 – rozpočtové opatrenie č. 4 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 , zápisnice 

Rozpočtové opatrenie č. 4  na rok 2021 bolo prednesené na OZ. V rozpočte bolo 

treba upraviť položky, ktoré neboli rozpočtované v príjmovej a v časti výdajovej. 

Úprava príjmov a výdavkov je v priloženej špecifikácii jednotlivých položiek, ktorá je 

súčasťou tejto zápisnice. 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 197/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

rozpočtové opatrenie č. 4/2021 

Hlasovanie  

(hlasovanie č.7) 

za: 7 poslanci 

 

Za 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník  

Zdržala sa 1 Mgr. Lenka Višňovská   

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

7. Konsolidovaná výročná správa obce Novosad za rok 2020 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov z vypracovanou 

konsolidovanou správou o hospodárení obce Novosad za rok 2020. V rámci 

diskusie poslankyňa Mgr. Lenka Višňovská mala požiadavku na opravu 

niektorých informácii a ich upresnenie . Týkalo sa len všeobecnej časti. 

Konsolidovaná výročná správa obce Novosad za rok 2020 

a správa audítora k výročnej závierke za rok 2020 tvorí prílohu č. 7 a 8 tejto 

zápisnice 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 



NÁVRH NA UZNESENIE č. 198/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie  

konsolidovanú výročnú správu obce Novosad za rok 2020 

a správu audítora k výročnej  konsolidovanej závierke za rok 2020   

Hlasovanie  

(hlasovanie č.8) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník,Mgr. Lenka Višňovská   

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

 

8. Došlá pošta 

A) Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi o finančný príspevok na kostol  

Starosta predložil žiadosť , kde bola navrhnutá čiastka 500 € na základe rozpočtu 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 199/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

finančný príspevok pre Rímskokatolícku cirkev  vo výške 500€ 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.9) 

za: 7 poslanci 

 

Za 

7 JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník,  

Zdržala sa  1 Mgr. Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

B) Žiadosť Gréckokatolíckej cirkvi o finančný príspevok na cirkev 



Starosta predložil žiadosť , kde bola navrhnutá čiastka 500 € na základe rozpočtu 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 200/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

finančný príspevok pre Gréckokatolícku cirkev  vo výške 500€ 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.10) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

8 JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

C) Žiadosť p. Milana Hricka  o kúpu pozemku na ulici Pažitnej číslo parcely 

624/7 

Starosta predložil žiadosť p. Milana Hricka o kúpu pozemku na ulici Pažitnej p.č. 

624/6. 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 201/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

neschvaľuje 

kúpu pozemku na ulici Pažitnej 624/6 pre p. Milana Hricka 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.11) 

za: 4 poslanci 

 

Za 

4  Juraj Cenky , Ľubomír Dely, Bibiána 

Levická, Mgr. Lenka Višňovská 

Zdržali sa  4 JUDr. Matúš Baranec, Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Ladislav Marošník 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 



D) Žiadosť p. Sabiny Hrickovej  o kúpu pozemku na ulici Pažitnej číslo parcely 

624/7 

Starosta predložil žiadosť p. Sabiny Hrickovej o kúpu pozemku na ulici Pažitnej p.č. 

624/7. 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 202/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

neschvaľuje 

kúpu pozemku na ulici Pažitnej 624/7 pre p. Sabinu Hrickovu 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.12) 

za: 4 poslanci 

 

Za 

4  Juraj Cenky , Ľubomír Dely, Bibiána 

Levická, Mgr. Lenka Višňovská 

Zdržali sa  4 JUDr. Matúš Baranec, Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Ladislav Marošník 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

E) Žiadosť PhDr. Juraja Žadanského, Csc.  o vydanie monografie obce 

Novosad 

Starosta informoval o žiadosťi PhDr. Juraja Žadanského, Csc.  o vydanie monografie 

obce Novosad – táto monografia je podrobne rozpracovaná  

NÁVRH NA UZNESENIE č. 203/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

finančný príspevok na monografiu obce Novosad pre  PhDr. Juraja Žadanského, 

Csc.   

Hlasovanie 

(hlasovanie č.13) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

8 JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  



9.  Interpelácia poslancov 

Mgr. Lenka Višňovská – dopĺnenie verejného osvetlenia,  - starosta svetla dokúpime  

či doručili doklady Domov dôchodcov -  starosta zatiaľ nie 

zápisnica nie je v časovom limite – zverejníme skôr 

p. Marošník Ladislav – čo sa rekonštruuje  v požiarnej zbrojnici 

- starosta kotolňa ostáva kotolňou a zvyšné priestory je zbrojnica, mení sa sanita, 

okná, dvere, umývadla, sprcha 

webex – nie je aktuálna stránka    

dvere do skladu CO treba opraviť – opravíme 

na cintoríne je zlomená lavička- máme zakúpené dosky na výmenu  

či je predaný byt p. Ciberého  - nie je predaný  

p. Lajoš Andrej . treba nastaviť rozhlasy , nejdú dobré   –  

10. Rôzne   

Starosta úcta k starším nebude kvôli zhoršujúcej sa pandemickej  situácii, navrhuje 

zvýšiť príspevok na 15€  a vitamíny pre dôchodcov od 62 rokov. 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 204/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

finančný príspevok na úctu starším vo výške 15 € + vitamíny od 62 rokov   

Hlasovanie 

(hlasovanie č.14) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

8 JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

 

 

 

 



Narodenia detí - zvýšiť príspevok na jednom dieťa na 50€ 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 205/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

finančný príspevok na narodenie dieťaťa od roku 2021 vo výške 50 €    

Hlasovanie 

(hlasovanie č.15) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

8 JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

Mas  Tokaj združenie pripravuje zapojenie sa do výzvy  

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 206/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

zapojenie sa do výzvy cez MAS Tokaj rovina  aktivity  B2 

Zvyšovanie bezpečnosti a dostupnosti sídiel   

Kód výzvy IROP-CLLD Q088.512.003 

so spoluúčasť  minimálne   5% 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.16) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

8 JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 



NÁVRH NA UZNESENIE č. 207/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

zapojenie sa do výzvy cez MAS Tokaj rovina  aktivity  D2 

Skvalitnenie a rozšírenie kapacít predškolských zariadení 

 Kód výzvy IROP-CLLD-Q088.512.006 

so spoluúčasť  minimálne   5% 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.16) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

8 JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

Mgr.Lenka Višňovská navrhuje zakúpiť štiepkovač – štiepkovač máme, ale to 

nepodrví hrubšie konáre    

 

 

11. Diskusia 

V diskusií starosta obce informoval o zmene úradných hodín od pondelka 27.9.2021 

pre verejnosť od 08.00 do 11.00 hod. 

2, Bude sa čisťiť rigol na ulici Letnej a Zimnej  

3, Je zmena riaditeľa na ZŠsMŠ  do polroka bude vypísané nové výberové konanie 

na riaditeľa Základnej školy a následne rozhoduje školská rada 

4, Mulčovanie sa nerobí je vegetačné obdobie 

5, Cyklotrasa bude výzva a postupne sa bude realizovať po Ondave  

6, Brífing pre nemocnicou o zachovanie nemocnice 

7, Asfaltovanie pred Domom smútku v októbri 

8, Kosenie v obci 4 dní v týždni , na zmluvu nemáme nikoho navrhuje jednorázovu 

 finančnú výpomoc pre koscov vo výške 200€  



NÁVRH NA UZNESENIE č. 208/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

jednázovu finančnú výpomoc 200€ pre koscov P. Repáš,  Goroň, Horváth, Fráter  

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.17) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

8 JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Jaroslav Jacko, Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník, 

Mgr. Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

 

                                                                                           

  Overovatelia: 

                       1. Jaroslav Jacko                        ________________ 

                       2. Andrej Lajoš                             ________________ 

  

Zapisovateľka :   Mária Lechmanová     

 

                                                    __________________ 

                                                                          Mgr. Jozef Jastrab 

                                                                                starosta obce  

 

 


